
Informace z radnice 

 Vrcholí práce na obnovení provozuschopnosti ubytovacího zařízení Athéna. Nový nájemce 

by měl provoz zahájit 1. března. Objekt dostal nová okna za 330 tisíc, radiátory za 190 tisíc 

a koberce za 300 tisíc korun. Spolu s dalšími menšími opravami město do Athény 

investovalo bezmála jeden milion korun. Je to přibližně stejná částka, jakou město obdrží 

zpět do rozpočtu z vybraného nájemného za čtyři roky.  

 Bylo vypsáno výběrové řízení na dodavatele stavby nové hasičské zbrojnice. Hodnocení 

nabídek je plánováno na 16. března. V únoru jsme podali žádost o dotaci MV ČR, která je 

určena mj. i na výstavbu nových požárních zbrojnic. Podmínkou získání dotace je 

dokončení stavby ještě v letošním roce.  

 V současné době je vypsáno výběrové řízení na další etapu opravy chodníků 

s předpokládanými náklady téměř 1 milion korun. Hodnocení nabídek proběhne 10. 

března. Opravy se budou týkat chodníků na sídlišti u Teba, v ulici Nádražní (kolem Oldy 

Doležala), B. Smetany (před Jelenem) a pozapomenutý zbytek v ulici Komenského před 

MUDr. Urbanem. 

 Do výběrového řízení na oplocení dětského hřiště Na Hliněnce se přihlásili čtyři uchazeči. 

Zakázka byla přidělena společnosti Fübiko z Rodvínova, která podala nejnižší nabídku 

410 399,- Kč s DPH. Výše ceny nás trochu zaskočila, původní předpokládaná cena byla o 

200 tisíc nižší. Typ oplocení jsme zvolili stejný jako na sídlišti u Teba. Patří sice mezi ty 

dražší, ale kromě zajištění bezpečnosti plní i funkci estetickou. 

 Na základě podání žádosti o vydání rozhodnutí o umístění stavby bylo zahájeno územní 

řízení na rekonstrukci ulice Riegerova, více informací je na webových stránkách města. 

 Podali jsme tři žádosti o dotaci z Nadace partnerství na revitalizaci zeleně v parcích u 

kostela, B. Smety a Panenky Marie. Bohužel všechny tři skončily mezi neúspěšnými, z 220 

žádostí bylo uspokojeno jen 20. 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


